附件 6：
2024 第五届温州国际设计双年展参赛报名表（专业组）
2024 Wenzhou International Design Biennial Registration Form(Professional group)
	参赛者信息/Information of Author

	第一作者/First author
	
	身份证号/I.D.number
	

	国籍/Country
	
	邮箱/E-mail
	

	地址/Adress
	
	电话/ Tel
	

	职务（职称）/Position (title）
	
	
	

	单位名称（选填）/Unit name (optional)
	

	其他团队成员（选填，除第一作者外其他团队成员不超过 4 人）
Other team members(optional，no more than 4 members except the first  author)
	[bookmark: _GoBack]

	作品信息/Information of works

	№
	题目/Title
	类别 / Category
	实物尺寸/Physical size
	创作时间/Creative Time

	1
	
	
	
	

	
	作品说明
Work Description
	能够清晰表达作品创意、内容，200 字以内。
Clearly express the creativity and content of the work, within 200 words.

	2
	题目/Title
	类别 / Category
	实物尺寸/Physical size
	创作时间/Creative Time

	
	
	
	
	

	
	作品说明
Work Description
	能够清晰表达作品创意、内容，200 字以内。
Clearly express the creativity and content of the work, within 200 words.

	作者声明:
1. 本人同意 2020 温州国际设计双年展的参赛规则，本人确认主办方拥有对本人作品的发表版权。 
2. 本人确认所送作品为本人独立设计与制作，如引起著作权及其它相关权益的纠纷， 由本人全权负责。
提交作品即表示接受大赛所有规则，特此声明！
Author's statement :
1. I agree to participate in the rules of Wenzhou International Design Biennale 2020, and I confirm that the organizer has the copyright to publish my works.
2. I confirm that the submitted works are independently designed and produced by myself. I will be fully responsible for any disputes arising from copyright and other related rights and interests.
I hereby declare that I accept all rules of the competition by submitting my works!
作者签名：
Signature:




2024 第五届温州国际设计双年展参赛报名表（学生组）
2024 Wenzhou International Design Biennial Registration Form（Student group）
	参赛者信息/Information of Author

	第一作者/First author
	
	身份证号/I.D.number
	

	国籍/Country
	
	邮箱/E-mail
	

	地址/Adress
	
	电话/ Tel
	

	院校名称/ Name of institution
	

	其他团队成员（选填，除第一作者外其他团队成员不超过 4 人）
Other team members(optional，no more than 4 members except the first author)
	

	指导教师（学生组选填）
Guidance teacher
(optional for student group)
	

	作品信息/Information of works

	№
	题目/Title
	类别 / Category
	实物尺寸/Physical size
	创作时间/Creative Time

	1
	
	
	
	

	
	作品说明
Work Description
	能够清晰表达作品创意、内容，200 字以内。
Clearly express the creativity and content of the work, within 200 words.

	2
	题目/Title
	类别 / Category
	实物尺寸/Physical size
	创作时间/
Creative Time

	
	
	
	
	

	
	作品说明
Work Description
	能够清晰表达作品创意、内容，200 字以内。
Clearly express the creativity and content of the work, within 200 words.

	作者声明 :
1. 本人同意 2024 温州国际设计双年展的参赛规则，本人确认主办方拥有对本人作品的发表版权。 
2. 本人确认所送作品为本人独立设计与制作，如引起著作权及其它相关权益的纠纷， 由本人全权负责。
提交作品即表示接受大赛所有规则，特此声明！

Author's statement :
1. I agree to participate in the rules of Wenzhou International Design Biennale 2024, and
I confirm that the organizer has the copyright to publish my works.
2. I confirm that the submitted works are independently designed and produced by myself. I will be fully responsible for any disputes arising from copyright and other related rights
and interests.
I hereby declare that I accept all rules of the competition by submitting my works!

作者签名：
Signature:



